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Protokół nr 10/2025 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego, Bezpieczeństwa Publicznego, 

Oświaty i Ochrony Środowiska  odbytego 

w Urzędzie Gminy w Małkini Górnej w dniu 19 lutego 2025 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1) Członkowie Komisji według załączonej listy obecności – obecnych było 7/7 członków; 

2) Pan Dariusz Stanisław Rafalik  -  Wójt Gminy  

3) Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy 

4) Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy  

5) Pan Piotr Krzepicki – Przewodniczący Rady Gminy – członek Komisji Budżetu i Mienia 

Komunalnego 

 

Pani Urszula Fidorczuk – Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie i zaproponowała 

następujący porządek obrad:   

1) Przyjęcie protokołu z posiedzenia komisji w dniu 27 stycznia 2025 r.  

2) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w 

południowej części obrębu ewidencyjnego Poniatowo. 

3) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Ostrowskiego na wykonanie zadania inwestycyjnego. 

4) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Wójta Gminy Małkinia Górna. 

5) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Wójta Gminy Małkinia Górna. 

6) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Małkini Górnej. 

7) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska dotyczącego 

rozpatrzenia skarg. 

8) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej kontroli 

kompleksowej w Urzędzie Gminy w Małkini Górnej. 

9) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Małkinia Górna na 2025 r. 

10) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Małkinia Górna na lata 2025-2038. 

11) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Małkinia Górna na rok 2025. 

12) Sprawy różne. 

 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono, został on przyjęty jednogłośnie. Głosowało 6 radnych.  
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Punkt 1. 

 

Protokół z posiedzenia komisji z dnia 27 stycznia 2025 r. przyjęto jednogłośnie. Głosowało 6 

radnych.  

 

Punkt 2. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – omówił projekt uchwały. Przedsiębiorca wystąpił 

o zmianę w planie zagospodarowania w związku z planowanym powiększeniem terenu 

wydobycia kruszyw. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego 

w południowej części obrębu ewidencyjnego Poniatowo. Głosowało 6 radnych. 

 

Punkt 3. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – omówił projekt uchwały. Zarząd Powiatu w Ostrowi 

Mazowieckiej wystąpił z wnioskiem o udzielenie pomocy finansowej na zadanie inwestycyjne 

dotyczące budowy chodnika w Kiełczewie. Udzielona pomoc finansowa będzie przeznaczona 

na wykonanie dokumentacji projektowej. Finansowanie będzie na poziomie 50% gmina, 50% 

powiat. 

 

Pani Renata Zadrożna – wskazała, że jest to duże dofinansowanie z naszej strony, ale chodnik 

jest bardzo potrzebny. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – w projekcie uchwały wystąpił błąd pisarski w § 4 w słowie 

„roku”, powinno być „rok”.  

 

Pan Piotr Krzepicki - odniósł się do literówek w projektach uchwał i zaproponował, aby takie 

oczywiste omyłki pisarskie uzgadniać na komisjach. Wszyscy obecni radni zaakceptowali takie 

rozwiązanie. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Powiatu Ostrowskiego na wykonanie zadania inwestycyjnego. Głosowało 6 

radnych. 

 

Punkt 4. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – omówił projekt uchwały. Posesja skarżącej zlokalizowana 
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jest przy drodze wojewódzkiej, której zarządcą jest Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich 

w Warszawie. Wnioski i pisma skarżącej wpływające do Urzędu Gminy w Małkini Górnej były 

przekazywane wg kompetencji do MZDW oraz zgłaszane w trakcie przeglądów gwarancyjnych 

ww. inwestycji przez przedstawicieli Urzędu Gminy w Małkini Górnej. Ostatecznie wnioski co 

do zasadności i przekazania do realizacji rozpatruje zarządca, czyli MZDW.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działalność Wójta Gminy Małkinia Górna. Głosowało 6 radnych. 

 

Punkt 5. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – omówił projekt uchwały i odniósł się do treści skargi. 

Skarga dotyczy nieprzekazania dokumentów radnym, wiceprzewodniczącemu, komisji oraz 

prawnikowi gminy, które zostały przesłane przez Skarżącą w związku z poprzednio złożoną 

skargą. Wspomniane dokumenty zostały wysłane radnym, z którymi mieli możliwość się 

zapoznać.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

na działalność Wójta Gminy Małkinia Górna. Głosowało 6 radnych. 

 

Punkt 6. 

 

Pani Katarzyna Sobieska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – odniosła się do zarzutów 

zawartych w skardze. Nigdy nie miało miejsca manipulowanie Skarżącej do podpisania aneksu, 

czy też innych dokumentów. Aneks do ugody został przygotowany i przedłożony Skarżącej, z 

którym miała możliwość zapoznania się przed jego podpisaniem, a następnie złożyła podpis na 

dokumencie, zgadzając się tym samym na jego zapisy. Nikt nie ponosi odpowiedzialności za 

zrozumienie bądź nie treści dokumentu. Od początku roku wpłynęło ponad 180 pism od 

Skarżącej. 

 

Do posiedzenia komisji dołączył pan Zbigniew Nietubyć. 

 

Pani Renata Zadrożna – wskazała, że na sesji powinny być omówione szerzej zagadnienia 

związane ze skargami. 

 

W dyskusji udział wzięli: pan Dariusz Rafalik – Wójt, pani Urszula Fidorczuk, pan Zbigniew 

Nietubyć, pani Katarzyna Sobieska, pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy, pani 

Milena Sienicka. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Małkini Górnej. Głosów za 6, przeciw: 

0, wstrzymujących się: 1. Głosowało 7 radnych.  
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Głos zabrał pan Piotr Krzepicki- przekazał informacje, że materiały na sesję będą 

przekazywane zgodnie z terminem elektronicznie na służbowe skrzynki mailowe, natomiast 

dokumenty w formie papierowej można odbierać w biurze Rady.  

 

 

Pan Piotr Krzepicki – podjął temat złożonej skargi na działalność Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji oraz jej przewodniczącego. Uchwała będzie dodana do porządku obrad najbliższej 

sesji.  

Członkowie Komisji ustalili, że skarga powinna być uznana za bezzasadną. 

 

 

Punkt 7. 

 

Pani Katarzyna Sobieska – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – odniosła się do skargi. 

Złożona skarga jak również wniosek o ponowne rozpatrzenie skarg nie zawierały nowych 

okoliczności w stosunku do poprzednich skarg  rozpatrywanych na ostatniej sesji, dlatego też 

powinno być podtrzymane stanowisko. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie podtrzymania stanowiska 

dotyczącego rozpatrzenia skarg. Głosów za 6, przeciw: 0, wstrzymujących się: 1. Głosowało 

7 radnych.  

 

 

Punkt 8. 

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – omówił projekt uchwały. Na sesji w dniu 31 stycznia 

wpłynął wniosek radnej o przeprowadzenie kontroli przez Komisję Rewizyjną dotyczącą 

przydziału mieszkań komunalnych w budynku przy ul. Kolejowej. Rada powinna podjąć 

decyzję w formie uchwały.  

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekazał, że bardzo dobrze, że kontrola się odbędzie 

i Komisja przedstawi państwu protokół.  

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zlecenia Komisji 

Rewizyjnej kontroli kompleksowej w Urzędzie Gminy w Małkini Górnej. Głosowało 7 

radnych. 

 

Punkt 9. 

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – omówił projekt uchwały. Rada Gminy określa w 

drodze uchwały corocznie program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
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bezdomności zwierząt. Stanowi to wypełnienie obowiązku zapewnienia opieki bezdomnym 

zwierzętom przez Gminę. W związku z powyższym przygotowany został Program opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na rok 2025, który stanowi 

załącznik do uchwały. Kwoty zabezpieczone na realizację programu zostały ustalone na 

podstawie wykonania z ubiegłego roku. 

 

Pan Zbigniew Nietubyć – zauważył, że na utylizację zwierząt oraz gotowość jest wpisana 

zbliżona kwota, zapytał, czy jest to adekwatne. Zgłosił, że przy linii kolejowej na końcu drogi 

asfaltowej w Zawistach Podleśnych znajdują się padłe zwierzęta gospodarskie.  

 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – wyjaśnił, że kwoty są tylko planem, natomiast środki 

możemy przesuwać zgodnie z potrzebami. Zgłoszonym tematem padłych zwierząt zajmiemy 

się. 

 

Pani Renata Zadrożna – zapytała, która firma odbiera padłe zwierzęta, czy jest to ta sama firma, 

która świadczyła usługi w zeszłym roku. Podała przykład z tamtego roku, gdzie miało miejsce 

zgłoszenie padłego zwierzęcia, a firma zwlekała z jego zabraniem.  

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – poinformował, że będziemy kontrolować wykonanie 

zadań zleconych tej firmie.  

 

Pan Józef Jagiełło – zapytał, ile kosztuje odłowienie psa. 

 

Pan Zbigniew Nietubyć – zapytał o kwotę dofinansowania 40 000 zł, czy musimy wnieść wkład 

własny. 

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – wyjaśnił, że dofinansowanie jest w kwocie 20 000 

zł, natomiast 20 000 zł to środki własne. 

 

Pan Zbigniew Nietubyć – wskazał, że powinniśmy zmniejszać populacje bezdomnych zwierząt. 

W § 20 programu wskazane jest, iż tylko podmiot, czyli schronisko realizuje poszukiwanie 

właścicieli dla bezdomnych zwierząt. W programie powinno znaleźć się odniesienie do 

„pochwalenia się” faktem, że gmina również w tym uczestniczy.  

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – przekazał informację, iż gmina promuje akcje adopcji 

zwierząt. 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie określenia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Małkinia Górna na 2025 r. Głosowało 7 radnych. 

 

Punkt 10. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – przekazała, że do projektu uchwały będzie 
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przygotowana autopoprawka dotycząca załącznika nr 1 – związana jest ze sklasyfikowaniem 

dotacji dla Powiatu – jest to tabelka 2.2.1.1. Omówiła projekt uchwały zgodnie z 

uzasadnieniem. W projekcie uchwały jest zmieniony układ objaśnień, dla wyraźniejszego 

zobrazowania zmian. Bardzo istotne kolumny 4 i 6 w tabelce  nr 2 objaśnień związane z art. 

232 Ustawy o finansach publicznych. 

 

Pan Zbigniew Nietubyć – zapytał o inwestycje na ul. Słowackiego, dlaczego widnieje w WPFie, 

czy płatność będzie dokonana w tym roku. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – wyjaśniła, że inwestycja, która ciągnie się od 

2018 roku, widnieje jako zadanie niedokończone. Sprawdzamy WPF i spróbujemy to 

uporządkować za zgodą Regionalnej Izby Obrachunkowej.  W niektórych przypadkach blokuje 

nas Plan rewitalizacji. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Małkinia Górna na lata 2025-2038. Głosów za 6, przeciw: 0, 

wstrzymujących się: 1. Głosowało 7 radnych.   

 

 

Punkt 11. 

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – omówiła projekt uchwały zgodnie z 

uzasadnieniem. 

 

Pan Zbigniew Nietubyć – zapytał o zakres prac zaplanowany na ten rok związany z budową 

cmentarza.  

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – wyjaśnił, że otrzymaliśmy wytyczne, żeby warunkowo 

uzyskać zezwolenie na użytkowanie cmentarza na okres 3 lat. Musi być wykonana instalacja 

elektryczna, podłączona woda, ułożona kostka do krawędzi naszej działki, ustawione toalety 

Toi- Toi. Kolumbaria i parking na tą chwilę nie będą wykonane. Istnieje możliwość, że w 

połowie roku zamkniemy wykonanie pierwszej części.  

 

Pani Agnieszka Jastrzębska – Skarbnik Gminy – przekazała informację, że aby dokończyć 

wykonanie tej części potrzebujemy ok. 300 000 zł. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – poprosił o przekazywanie funduszy sołeckich na budowę 

cmentarza. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Małkinia Górna na rok 2025. Głosów za 6, przeciw: 0, wstrzymujących się: 1. 

Głosowało 7 radnych.   
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Punkt 12. 

 

W sprawach różnych poruszono następujące kwestie: 

 

Pani Renata Zadrożna – zgłosiła oberwaną tablicę przed wjazdem do Małkini od strony Ostrowi 

Mazowieckiej. 

 

Pan Cezary Pietrzak – Sekretarz Gminy – przekaże to zgłoszenie. 

 

Pani Milena Sienicka – sprawa hydrantu przy remizie w Glinie. 

 

Pan Dariusz Rafalik – Wójt Gminy – przekaże to zgłoszenie. Odniósł się do punktu 13 porządku 

obrad sesji. Naprawa budynku przy ul. Nurskiej 35 przewyższałaby jego wartość. Budynek jest 

w bardzo złym stanie technicznym i nie nadaje się do dalszej eksploatacji. Mamy zabezpieczone 

mieszkania dla tych rodzin, które jeszcze się nie wyprowadziły.  

 

Pani Urszula Fidorczuk – zgłosiła nieporządek przy sklepie Arhelan od strony wjazdu do 

budynków komunalnych.   

 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

 

     Przewodnicząca Komisji 

             Urszula Fidorczuk 

 

 

Protokolant: 

Edyta Frydrych 

 

 

 

 

 

 

 


